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Vragen van het lid Kooiman (SP) aan de Staatssecretaris van Veiligheid en 
Justitie over het bericht dat steeds meer ouderen door armoede in de cel 
belanden na een verkeersboete (ingezonden 4 juli 2016). 

Vraag 1
Kent u het bericht dat steeds meer ouderen worden gegijzeld omdat ze hun 
verkeersboetes door armoede niet meer kunnen betalen?1 

Vraag 2
Klopt het dat gevangenissen steeds meer 50- en 60-plussers in hun cellen 
krijgen? Hebt u daar cijfers van? 

Vraag 3
In hoeverre wordt door het Centraal Justitieel Incassobureau (CJIB) en het 
Openbaar Ministerie (OM) goed in kaart gebracht wat de oorzaken zijn van de 
steeds grotere groep ouderen die worden gegijzeld omdat ze hun verkeers-
boete niet meer kunnen betalen? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 4
Kunt u aangeven wat de oorzaken zijn van de steeds grotere groep ouderen 
die worden gedetineerd wegens het niet betalen van een verkeersboete? Zo 
nee, waarom niet? In hoeverre speelt armoede hierbij een rol? 

Vraag 5
Hoe komt het dat deze mensen steeds vaker worden gegijzeld, terwijl u 
eerder hebt beloofd dat zal worden ingezet op een maatschappelijk verant-
woorde tenuitvoerlegging van sancties, wat onder meer betekent dat het OM 
en de rechtspraak van actuele informatie zullen worden voorzien zodat zij een 
bijdrage kunnen leveren aan het opleggen van een meer op maat gesneden 
sanctie?2 

1 http://www.ad.nl/dossier-nieuws/armoede-doet-steeds-meer-ouderen-in-de-cel-belanden-na-
boete~a7cf5cdc/

2 Reactie Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie op het onderzoek «Gegijzeld door het 
systeem» van de Nationale ombudsman, 14 januari 2016
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Vraag 6
In hoeverre wordt op dit moment door het CJIB en het OM rekening 
gehouden met de financiële situatie van verkeersovertreders als zij aangeven 
de boete niet (meer) te kunnen betalen? 

Vraag 7
Vanaf welk moment wordt gekeken naar de financiële situatie? Is dat direct 
nadat duidelijk is dat een betalingsregeling niet wordt nagekomen? Kunt u 
uw antwoord nader toelichten? 

Vraag 8
Betekent het op maatschappelijk verantwoorde manier tenuitvoerleggen van 
verkeersboetes ook dat bij multiproblematiek contact wordt opgenomen met 
bijvoorbeeld schuldhulpverlening? Zo nee, waarom niet?
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